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PROTOKÓŁ NR 0012.5.7.2022 

z posiedzenia Komisji  
Rodziny i Polityki Społecznej  
w dniu 22 września 2022r. 

 
 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 12.30 – 13.25                 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście zgodnie 
z załączonymi listami obecności.   
 
Porządek obrad: 
 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. Działalność Punktu Interwencji Kryzysowej. 

 
4. Dodatki osłonowe. 

5. Sprawy bieżące. 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2022 rok  
 

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia                    
z Gminą Sosnowiec, w zakresie przyjęcia przez Gminę Sosnowiec realizacji     
i zadania publicznego polegającego na prowadzeniu Domu dla Matek z 
Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży w Sosnowcu przy ul. 
Szymanowskiego 5a dla osób z terenu Gminy Jastrzębie-Zdrój. 
 

 
6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 21 czerwca 2021r. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 
 
 
Ad.1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodnicząca Komisji Bernadeta Magiera otworzyła posiedzenie  
i powitała przybyłych członków Komisji oraz gości.  
 
Ad.2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  
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Ad.3. 
Działalność Punktu Interwencji Kryzysowej. 
 
Przewodnicząca Komisji odczytała dane dotyczące działalności Punktu Interwencji 
Kryzysowej w mieście.  
 
Bernadeta Magiera 
Czy byłaby możliwość udzielania większej pomocy dla osób o niskich dochodach  
które dopytują się ze względu na coraz cięższą sytuację gospodarczą w kraju  
i wzrost cen? 
 
Joanna Cisek – Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Mieszkaniowej 
Ceny wszystkiego wzrosły, OPS ma więcej klientów, również środki na dodatki 
mieszkaniowe będą musiały być zwiększone, zdecydowanie jest więcej klientów. 
 
Bernadeta Magiera 
Bardzo dobrą inicjatywą są „jadłodzielnie”, chciałabym aby było ich więcej. 
Chodzi o to, aby w tym trudnym czasie dopomóc. 
 
Robert Cichowicz 
Najbardziej ubodzy objęci są opiekę OPS-u. Jeśli ma pani radna namiary na daną 
osobę, to proszę przekazać, my przekażemy do OPS-u aby się tą osobą zająć.  
 
Beata Gatner- Piekar – Naczelnik Wydziału Spraw Rodzinnych i Alimentacyjnych 
Pomoc jest w postaci różnego rodzaju zasiłków, do wysokości środków, którymi 
miasto dysponuje.  
 
Piotr Szereda  
Pomoc jest udzielana osobom, które się zgłoszą, OPS współpracuje także ze 
Spółdzielniami, osoby deklarują, że chcą otrzymać pomoc. Niektóre osoby 
zamykają się na pomoc, wybierają inne życie.  
 
Materiał pisemny w temacie, sporządzony przez Ośrodek Pomocy Społecznej 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad.4. 
Dodatki osłonowe. 

Naczelnik Wydziału Spraw Rodzinnych i Alimentacyjnych Beata Gatner omówiła 
temat dodatków osłonowych w mieście w tym dodatków węglowych ze względu 
na otrzymanie środków przez miasto na ten cel.  
 
Omówione informacje stanowią załącznik do niniejszego posiedzenia.  
 

Ad.5. 
Sprawy bieżące 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2022 rok   

 
Projekt uchwały omówiła Katarzyna Prątnicka - Zastępca Skarbnika Miasta. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 3, przeciw– 0, wstrzymujących się– 0. 
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 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia                    

z Gminą Sosnowiec, w zakresie przyjęcia przez Gminę Sosnowiec realizacji     
i zadania publicznego polegającego na prowadzeniu Domu dla Matek z 
Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży w Sosnowcu przy ul. 
Szymanowskiego 5a dla osób z terenu Gminy Jastrzębie-Zdrój. 

 
Projekt uchwały omówił Robert Cichowicz – II Zastępca Prezydenta Miasta. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 3, przeciw– 0, wstrzymujących się– 0. 
 
 
Ad.6. 
Wolne głosy i wnioski. 

Ustalono, iż posiedzenie Komisji w miesiącu październiku odbędzie się dnia 20 
października br. o godzinie 7.30. 
 

Ad.7. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 21 czerwca 2022r. 
 
Protokół przyjęto jednogłośnie 
 
 
Ad.8. 
Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji – Bernadeta Magiera podziękowała wszystkim                           
za przybycie i zakończyła posiedzenie. 
 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk               

 
 Przewodniczący Komisji 

Rodziny i Polityki Społecznej  
Bernadeta Magiera 


